如何帮助陈霞芬

2018年6月27日

2018年6月18日,商务部提出上诉后,陈霞芬的支持者继续询问他们接下来如何可以帮忙?

陈霞芬的律师史蒂夫·西蒙声明表示,"在商务部的上诉摘要中,他们反复使用被美国联邦考绩委员会首席法官推翻的论点,而更糟的是,他们又一次无视在听证会上陈霞芬无罪的证据,这些证据被商务部在对陈霞芬的刑事和行政调查中隐藏。"

商务部的上诉拖延陈霞芬的公平正义。陈霞芬已经两次证明了她的清白。美国联邦考绩委员会 4 月 23 日命令商务部将陈霞芬恢复到她的职位,并支付拖欠她的薪资和福利。

美国国会亚太裔核心小组和 132 个社区组织已经发出呼吁

- 1. 商务部遵守美国联邦考绩委员会的判定
- 2. 进行独立调查,以确定和纠正商务部的系统性问题,并追究个人责任。

在 6月20日的声明中,美国国会亚太裔核心小组主席赵美心表示: "在国会,我会继续为陈霞芬争取她应得的公平正义,确保没有其他美国人被迫忍受同样的虐待,为此,美国国会亚太裔核心小组将继续推动对商务部进行独立调查,以确保在处理陈女士案件过程中出现的任何形象定性或者违规行为都能立即得到处理。"您可以通过电邮 (krystal.ka'ai@mail.house.gov) 向核心小组执行主任 Krystal Ka'ai 表达您对核心小组承诺的支持。

您并可以通过电子邮件或经过挂号信向商务部通过要求撤销商务部的上诉,敦促遵守美国联邦考 绩委员会的判定,以行动支持陈霞芬。下面是一封样信,供您参考,並鼓励发表您的想法。 另外,您也可以向陈霞芬法律维权基金会捐款。谢谢您的大力支持!

Subject: Withdrawal of DOC Appeal of MSPB decision on Sherry Chen The Honorable Wilbur L. Ross Secretary of Commerce U.S. Department of Commerce 1401 Constitution Ave NW Washington, DC 20230

Dear Secretary Ross, Via email (WLRoss@doc.gov) and/or Certified Mail

The Honorable Wilbur L. Ross Secretary of Commerce U.S. Department of Commerce 1401 Constitution Ave NW Washington, DC 20230

Subject: Withdrawal of DOC Appeal of MSPB decision on Sherry Chen

Dear Secretary Ross,

I write to urge you to withdraw the Commerce Department's appeal of the recent MSPB decision (https://www.sherrychendefensefund.org/mspb-decision.html) to reinstate National Weather Service employee Sherry Chen with back pay and benefits.

The April 23 MSPB decision ruled that Sherry Chen is a victim of "gross injustice." DOC was ordered to reinstate Sherry Chen to her position with back pay and benefits.

Nevertheless, the DOC filed a petition to appeal the MSPB judge's well-reasoned decision on June 18, ignoring once again the exculpatory evidence that the agency buried during the criminal and disciplinary investigations preceding Sherry's arrest and termination. No credible new evidence was presented in the appeal. Due to the huge backlog of the review cases at the MSPB, I am very concerned that Sherry Chen's case would become unresolved, denying her justice and keeping her life ruined although she has been proved innocent twice.

I call for your action to comply with the MSPB decision and reinstate Sherry Chen's employment at the National Weather Service. She has been proven innocent twice over the last 6 years. She is an innocent Chinese American scientist whose award-winning work was to secure American lives and properties. As Commerce Secretary, you are in position to correct the identified problems created under the previous administration, hold responsible parties accountable, and ensure that there will be no future recurrences of wrongful Sherry Chen cases.

I look forward to your reply and thank you for your attention to this important matter for our community.

http://aapress.com/ethnicity/chinese/capac-members-denounce-department-of-commerce-appeal-of-sherry-chen-case/